
Idrottsgillets julbord 2023
Vårt traditionella julmöte hölls den 12 december på Sparbanken Skåne Arena. Julbordet
bestod även i år av en jultallrik samt “dansk fleskesteg” till huvudrätt med Agneta “Agge”
Jönsson som suverän kocka. På valmötet avgick Michael Eng som ordförande och ersattes
av Jan-Olof Ericsson. I övrigt kvarstod nuvarande styrelse med ett nyval av Jörgen Holmqvist.
Valberedningen och revisorer förblev desamma.

Idrottsgillets Stora pris tilldelades Henrik Ankarcrona, förbundskapten för landslaget i
hästhoppning. Nästa år är det OS i Paris som är det stora målet. Är hästarna i form finns det
möjlighet till guld både individuellt och i lag.

Henrik Ankarcrona blir intervjuad av Lasse Holmström.

Ungdomsstipendiet om 5 000 kr tilldelades Ida Garmfors, fotbollsspelare i Södra Sandby IF
med meriter från U 19-landslaget. Nästa år kommer hon att spela i Trelleborgs FF, vilka tog
steget upp i allsvenskan i år. Visst drömmer hon om att en dag bli proffs utomlands också.



Lasse Holmström pratar med Ida Garmfors under överinseende av moderatorn Per Hällström.

Förutom att intervjua pristagarna hade Lasse Holmström ett samtal rörande H 43 och den
positiva utveckling i klubben. Sportchefen Franco Montebovi och “Mr H 43” Mats
Andersson deltog i samtalet. Enligt Franco ska klubben gå upp och spela i div 1 nästa år
med herrlaget och för damlaget kan kval också ge div 1-spel. Sedan är nästa mål att sikta
mot allsvenskan. Mats har passerat 80-årsstrecket, men är fortfarande mycket engagerad i
klubben. Han är mer rakt på sak: “Hade jag varit 30 år yngre och lagt energi på det skulle
H 43 vara i elitserien inom 5 år”.

Franco Montebovi berättar och Mats Andersson lyssnar. Foto Jan-Olof Ericsson

Per Hällström höll en klurig julquiz med frågor knutna till de sammankomster vi haft under
året. Avslutningsvis skedde utlottning av böcker och fribiljetter till Lugi handboll.


